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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

В последните няколко дни в Габрово и Бохум, Германия се проведоха 2 събития, които представиха пред
широката публика разработената по проект Career 4.0 платформа за обучение по предприемачество. Тя е
достъпна на 7 езика - езиците на партньорите по проекта, плюс английски, и далеч надхвърля възможностите на
един учебен инструмент. В рамките на 4 учебни проекта младите хора могат да направят "Диагн... 

Коментар на Йорг Вутке, президент на Европейската търговска камара в КитайПо статията работи: Екип на
Bloomberg TV Bulgaria 

Йорг Вутке, президент на Европейската търговска камара в КитайНо всъщност вие сте най-активно ангажирани с
властите. Кажете ни как описвате тези ангажименти пред властите? Първо е трудно да се срещнеш с
ръководителите тук. Имах привилегията да съм единствения чужденец, който миналата година се видя с
министъра на търговията Уон. Само един чужденец прие търговският министър. Но аз повдигнах въпроса... 

Водещата македонска компания АБ Новоселски е финалист за престижните награди Лидерите в бизнеса на
Балканите ще бъдат отличени по време на осмото издание на годишните награди BALKAN BUSINESS AWARDS

Заглавие: Платформа за обучение по предприемачество по проект Career 4.0

Дата: 07.02.2022 08:42
Медия: Грамофона News

Заглавие: Европейският бизнес - между чука и наковалнята в Китай - Част 1

Дата: 07.02.2022 11:31
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Европейската търговска камара за бизнеса в Китай, част 2

Дата: 07.02.2022 11:16
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Прищина става бизнес столица на Балканите с мащабен форум

Дата: 05.02.2022 04:34
Медия: Нюзмейкър

https://www.gramofona.com/business-jug/platforma-za-obuchenie-po-predpriemachestvo-po-proekt-career-40-1644216287
https://www.investor.bg/ad-hoc/564/a/evropeiskiiat-biznes-mejdu-chuka-i-nakovalniata-v-kitai-chast-1-345337/
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/103008-evropeyskata-targovska-kamara-za-biznesa-v-kitay-chast-2
https://newsmaker.bg/2022/02/%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B0/


2022, което ще се проведе на 25.03.2022 г. от 20 ч. в луксозния 5-звезден хотел ЕМЕРАЛД, в столицата на
република Косово – Прищина , съобщават организаторите от агенция за публични комуникации ВИП Комюн... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Кадър БНТ В България заплатите изобщо не са ниски спрямо производителността на труда, която не е 50 % по-
ниска, а 4 пъти по-ниска от средноевропейската. А именно ниската производителност на труда е основна причина
за разликата със средните нива за ЕС. Икономистът Теодор Дечев е направил точни сравнения в статистиката на
Евростат, за да провери думите на министър Асен Василев, че заплатите в Българ... 

Компанията ще инвестира 10 млн. лева и ще открие 100 работни местаС инвестиция от 10 млн. лв.
специализираната в производството на оптични изделия с военно и гражданско предназначение компания
"Оптикс" откри новата си база в Пловдив. Тя се намира в Южната промишлена зона с обща площ 4000 кв.м. и
включва производствено-административна сграда и специализирано оборудване. Кметът на града Здравко Дими... 

Скъпите емисии се очаква да насърчат развитието на технологии като улавяне и съхранение на въглероден
диоксид Цените на квотите въглероден диоксид, търгувани през европейската схема ETS, достигнаха в петък (4
февруари) до нивото от 96 евро за тон и много вероятно съвсем скоро ще пробват психологическото ниво от 100
евро за тон. От началото на 2021 г. цената на квотите в Европа се повиши с 200%, пи... 

/КРОСС/ Как се справя малкият бизнес с големите сметки за ток?". Отговор на този въпрос търсим специална
поредица на "Тази сутрин". В нея ви показваме с какви трудности се сблъскват домакинствата и фирмите?
Днешният сюжет е от Варна, където световният шампион по приготвяне на пица Анатоли Колев беше принуден да
затвори бизнеса си заради непосилните сметки за електричество. В преследването на една ... 

Две компании от високите технологии избраха да преместят производството си под тепетата заради наличието на
университети с талантливи млади кадриЕдинствената в България компания за разработка и производство на
специална оптика за нуждите на армията и полицията откри ново предприятие в Пловдив. Любопитното е, че то се

Заглавие: Евростат разбива думите на Асен Василев за ниските заплати и ощетените работници в България

Дата: 07.02.2022 09:04
Медия: Лекувай

Заглавие: "Оптикс" откри нова производствена база в Пловдив

Дата: 07.02.2022 10:05
Медия: Economy.bg

Заглавие: Европейските въглеродни квоти се прицелват в цена от 100 евро за тон

Дата: 07.02.2022 09:50
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Хлебопроизводители пред фалит: Как се справя малкият бизнес с големите сметки за ток

Дата: 07.02.2022 10:36
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Инвестиция за 10 млн. лв. отваря 100 добре платени работни места

Дата: 07.02.2022 10:30
Медия: Марица

https://lekuvai.bg/117175/
https://www.economy.bg/business/view/49505/Optiks%E2%80%9C-otkri-nova-proizvodstvena-baza-v-Plovdiv
https://www.investor.bg/evropa/334/a/evropeiskite-vyglerodni-kvoti-se-pricelvat-v-cena-ot-100-evro-za-ton-345314/
https://www.cross.bg/smetki-kolev-biznes-1683736.html
https://www.marica.bg/biznes-zona/investiciq-za-10-mln-lv-otvarq-100-dobre-plateni-rabotni-mesta


специална оптика за нуждите на армията и полицията откри ново предприятие в Пловдив. Любопитното е, че то се
намира в чертите на града, в Индустриална зона "Тракия". Инвестицията е за 10 млн... 

За актуалните предизвикателства и възможните решения разговаряме с Детелина Смилкова - оперативен
директор на МБАЛ "Скин Системс"Детелина Смилкова - оперативен директор на МБАЛ "Скин Системс" Последните
две години преминаха под знака на много трансформации. Секторите "Здравеопазване" и "Образование" бяха
едни от най-засегните от пандемията, сериозни промени претърпя и ситуацията на пазара на труда... 

Още 1,2 млрд. лв. инвестиции ще бъдат направени на летище София до края на концесията, съобщиха от
дружеството концесионер. Проектът за за развитие на столичния аеропорт влезе издание на Международния
съвет на летищата (ACI EUROPE), похвалиха се от летището. ACI EUROPE е браншовата организация, която
представлява над 500 европейски летища, материалът - "Летище София - трансформацията започва" опи... 

Прокуратурата започна проверка по сигнала на ДПСсвързан с т. нар. златни паспорти. Депутатът от партията
Хамид Хамид определи случая като "чудовищна схема", според който над 120 души от Русия и Китай са получили
неправомерно гражданство, право на пребиваване или инвестиционни сертификати в България. Хамид обвърза
Кирил Петков в схемата и посочи, че щял да изнесе цялата информация на пресконференци... 

Международният съвет на летищата с публикация за трансформацията на столичното летищеПроектът за
развитие на Летище София е описан в обширна публикация в издание на Международният съвет на летищата (ACI
EUROPE) – браншовата организация, която представлява над 500 европейски летища. Материалът със заглавие
"Летище София - трансформацията започва" описва намеренията на екипа на SOF Connect и изпълни... 

В края на 2021 ЕВРОПЕЙСКАТА КОМИСИЯ прие План за действие за социалната икономика. Целите за
следващите 10 години са: увеличаване на социалните иновации, подкрепа за развитието на социалната
икономика и засилване на капацитета ѝ за социална и икономическа трансформация. Подходът по изработване
на плана също е важен - чрез открит и приобщаващ процес, продължил почти две години, и насочен към постиг... 

Заглавие: Как може да се подобри ситуацията на пазара на труда, в образованието и здравеопазването?

Дата: 07.02.2022 12:34
Медия: Economy.bg

Заглавие: Още 1,2 млрд. лв. инвестиции в летище София до края на концесията

Дата: 07.02.2022 11:37
Медия: Столица Бг

Заглавие: Тече проверка за чудовищна схема по сигнал на ДПС

Дата: 07.02.2022 12:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Инвестиционната програма на СОФ Кънект за летище "София" е на стойност 1,2 млрд. лв.

Дата: 07.02.2022 11:35
Медия: Economy.bg

Заглавие: Възможно ли е да изградим икономика, която работи за хората

Дата: 07.02.2022 12:31
Медия: Български център за нестопанско право

Заглавие: Защо за бизнеса стига, а за ВиК-тата дават още милиони?

https://www.economy.bg/bulgaria/view/49473/Kak-mozhe-da-se-podobri-situaciyata-na-pazara-na-truda-v-obrazovanieto-i-zdraveopazvaneto
https://stolica.bg/sofia/oshte-1-2-mlrd-lv-investitsii-v-letishte-sofiya-do-kraya-na-kontsesiyata
https://www.standartnews.com/balgariya-krimi/teche-proverka-za-chudovishchna-skhema-po-signal-na-dps-484027.html
https://www.economy.bg/business/view/49508/Investicionnata-programa-na-SOF-Kynekt-za-letishte-Sofiya%E2%80%9C-e-na-stojnost-12-mlrd-lv
http://bcnl.org/news/vazmozhno-li-e-da-izgradim-ikonomika-koyato-raboti-za-horata.html
https://sliven-news.com/zashto-za-biznesa-stiga-a-za-vik-tata-davat-oshte-milioni/


Снимка: Мая Манолова "Министерски съвет взе решение да компенсира ВиК-тата за скъпия ток с 61 млн. лв. за
2021г. Безспорно цената на тока е проблем за цялата икономика, но това решение буди повече въпроси,
отколкото решава". Това написа Мая Манолова в официалната си страница във Фейсбук. "- ВиК-тата се ползват
вече с компенсации за тока като тези за бизнеса. Защо за бизнеса това е достатъчно, а за... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Тези дни, вицепремиерът, министър на финансите и председател на НСТС – г-н Асен Василев беше така любезен
да обясни за необходимостта от оплевяване на буренясалата нива на българския пазар на труда от некадърни
работодатели, пише икономистът Тодор Дечев в анализ, публикуван в Нюз бг. Работодателите реагираха и
поискаха извинение. Г-н министърът демонстрира хладнокръвие и заяви, че няма да се извин... 

Има нужда от ръст на заплатите. Това заяви главният икономист на КНСБ Любослав Костов в интервю за БГНЕС за
бюджет 2022 и политиката по доходите. Той обясни, че становището на КНСБ не е еднозначно, тъй като бюджетът
обхваща всички параметри и цялостната политика и визия за държавата за управление на икономиката и
процесите. "Подкрепяме едни неща. Не подкрепяме други неща. Тук пред скоби бих извади... 

7 милиона лева, забавени от работодателите за заплати към наетите, е установила трудовата инспекция през
миналата годинаПрез миналата година Главната инспекция по труда е установила близо 3 хиляди работници без
трудови договори. 7 милиона лева, забавени от работодателите за заплати към наетите, е установила трудовата
инспекция през миналата година. След намесата на инспекторите 3 милиона са били п... 

В България заплатите изобщо не са ниски спрямо производителността на труда, която не е 50 % по-ниска, а 4 пъти
по-ниска от средноевропейската. А именно ниската производителност на труда е основна причина за разликата
със средните нива за ЕС. Икономистът Теодор Дечев е направил точни сравнения в статистиката на Евростат, за
да провери думите на министър Асен Василев, че заплатите в България са ниск... 

Дата: 07.02.2022 13:07
Медия: Сливен нюз

Заглавие: Икономист разби твърденията на Асен Василев за лошите работодатели с данни на Евростат

Дата: 06.02.2022 14:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Любослав Костов, КНСБ: Има нужда от ръст на заплатите

Дата: 07.02.2022 10:18
Медия: Утро Русе

Заглавие: Близо 3 хил. работници без трудови договори през 2021г.

Дата: 07.02.2022 09:42
Медия: Pariteni.bg

Заглавие: Евростат разбива думите на Асен Василев за ниските заплати и ощетените работници в България

Дата: 06.02.2022 13:35
Медия: Пирин press

Заглавие: Започва дистанционно обучение "Пазар на труда"

https://bgvest.eu/723541/
https://utroruse.com/article/790781/
https://www.pariteni.bg/novini/rabota/blizo-3-hil.-rabotnici-bez-trudovi-dogovori-prez-2021g-241567
https://pirinpress.com/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D1%83%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB/
https://knsb-bg.org/index.php/2022/02/07/zapochva-distanczionno-obuchenie-pazar-na-truda/


Дистанционно обучение на тема "Пазар на труда" започва от днес и ще продължи през следващите две седмици.
То е третият модул от курса по Индустриални отношения, насочен към новоизбрани синдикални председатели и
синдикални активисти. За участието си в обучението те не дължат такса. Курсът се провежда само в онлайн форма,
като платформата за обучение е достъпна 24 часа в денонощието. Всеки участник ... 

Има нужда от ръст на заплатите. Това заяви главният икономист на КНСБ Любослав Костов в интервю за БГНЕС за
бюджет 2022 и политиката по доходите. Той обясни, че становището на КНСБ не е еднозначно, тъй като бюджетът
обхваща всички параметри и цялостната политика и визия за държавата за управление на икономиката и
процесите. "Подкрепяме едни неща. Не подкрепяме други неща. Тук пред скоби бих извади... 

Ще има нови заеми до 9 млрд. лв. годишно, но с тях погасяваме стари задължения От 2002 г. досега географската
структура на българския дълг значително се е изменила, сочат последните данни на БНБ. Дотогава по-голямата
част от него се държеше от американските баби - пенсионни фондове от САЩ бяха преобладаващата част от
притежателите на български ценни книжа. Сега вече 80% от книжата са притежание на... 

Българското здравеопазване е раздробено и организирано така, че водещият принцип е да се заплаща за
отделни услуги (а не за крайния резултат от целия лечебен цикъл) да се събират приходи във всяко лечебно
заведение и почти всички от тях да се опитват да предоставят пълен списък здравни услуги. Това би могло да се
промени, ако се засили интегрирането мужде отделните звена и практики - от профилакти... 

16 школа поискали изпреварващо финансиране от субсидията за 2022-ра Настояват средствата за издръжка да се
покачат с 25% Само три от всички 272 финансирани директно от образователното министерство училища са
получили допълнително финансиране в края на 2021-ва. Това сочи справка на ведомството за "Монитор".
Средствата извън субсидията им са, Най-голяма сума е отпусната на Професионалната гимназия п... 

Дата: 07.02.2022 10:51
Медия: КНСБ

Заглавие: Любослав Костов, КНСБ: Има нужда от ръст на заплатите

Дата: 07.02.2022 11:53
Медия: Днес+

Заглавие: Европейски банки и пенсионни фондове взеха дълга ни от американските бабички

Дата: 07.02.2022 11:33
Медия: dotbg.bg

Заглавие: Проф. Ник Гулдемонд: Българското здравеопазване е раздробено, но това е поправимо

Дата: 07.02.2022 11:00
Медия: Дневник

Заглавие: Само 3 училища получили още пари от МОН за високите сметки

Дата: 07.02.2022 12:58
Медия: Монитор

Заглавие: Защо предприятията трудно набират персонал

Дата: 07.02.2022 12:47
Медия: Икономически живот

https://dnesplus.bg/bulgaria/lyuboslav-kostov-knsb-ima-nuzhda-ot-rast-na-zaplatite_1066655
https://www.dotbg.bg/article/10813533
https://www.dnevnik.bg/evropa/na_edna_masa_s_evropa/2022/02/07/4308564_prof_nik_guldemond_bulgarskoto_zdraveopazvane_e/
https://www.monitor.bg/bg/a/view/samo-3-uchilishta-poluchili-oshte-pari-ot-mon-za-visokite-smetki-297674
https://ikj.bg/glasove-mneniya/zashto-predpriatiata-trudno-nabirat-personal/


Коментарът на Констанс Дер от Capital.fr* е в превод на Георги Саулов… Във Франция има около 3,3 млн.
регистрирани безработни, а същевременно стотици хиляди работни места остават незаети. Причините са както
липсата на подходящо образование на кандидатите, така и високото равнище на социалните помощи, което не
насърчава безработните да полагат труд. Уморен да преследва младите, за да ги наеме на ра... 

Напоследък усилено се коментира, че въвеждането на четиридневна работна седмица може би ще доведе до по-
малко гъвкаво рабтно време за служителите. Затова от компанията за благополучие на наемните работници Kaido
проведоха прочване сред фирми, които вече са въвели и то за постоянно четири, в често пет работни дни, пише
money.bg. В началото на тази година само в САЩ 30 нови компании започнаха да тес... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 17)

Време ли е инвеститорите да преместят в по-голяма степен своя инвестиционен фокус от международните пазари
към родния капиталов пазар? Може би да. А причината за това може да е малко изненадваща. И тя е - не толкова
в изключителната привлекателност на БФБ, колкото може би в повишаване на непривлекателността на
международните пазари. Или следването на принципа за "по-малкото зло"... Непривлекателно... 

Всичко поскъпва - хотели, ресторанти, алкохол. Пикът на поскъпването ще бъде в началото на туристическия
сезон.Потребителската инфлация в Турция, която беше 36,06% през декември, се повиши до 48,69% през януари,
според Турския статистически институт (TUIK). В същото време на първо място по ръст на цените са индустриите,
които представляват интерес за туристите: алкохолни напитки, храни и в резулта... 

Върховната административна прокуратура прави проверка по сигнал за т.нар. златни паспорти. От държавното
обвинение съобщиха, че сигналът е подаден от депутат от ДПС. В сигнала се твърди, че процедурите, свързани с
издаването, са прилагани спрямо лица от Китай и Русия. Прокуратурата е възложила допълнителни действия на
ДАНС, правосъдното министерство, Агенцията за инвестиции и дирекция "Миграция",... 

Заглавие: Кое е по-добре – 4-дневна работна седмица или гъвкаво работно време

Дата: 07.02.2022 13:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Време ли е да изберем БФБ пред щатските пазари

Дата: 05.02.2022 11:25
Медия: Money.bg

Заглавие: Инфлацията в Турция достигна 50%

Дата: 06.02.2022 09:41
Медия: Инфотуризъм

Заглавие: Прокуратурата започва проверка по сигнал за "златните паспорти"

Дата: 07.02.2022 10:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Над 207 млн. евро ще бъдат инвестирани за развитие на пограничните региони на България и
Румъния

Дата: 07.02.2022 09:41
Медия: Сити Билд БГ 

https://bgvest.eu/724109/
https://money.bg/finance/vreme-li-e-da-izberem-bfb-pred-shtatskite-pazari.html
http://www.infotourism.net/index.php%3Ft%3D35730%26m%3D1%26name%3D%D0%98%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0%2B%D0%B2%2B%D0%A2%D1%83%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%8F%2B%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0%2B50%25
https://www.standartnews.com/balgariya-pravosudie/prokuraturata-zapochva-proverka-po-signal-za-zlatnite-pasporti-484013.html
http://citybuild.bg/news/nad-207-mln-evro-shte-badat-investirani-za-razvitie-na-pogranichnite-regioni-na-balgariya-i-rumaniya-


Двете страни одобриха окончателния вариант на програмата за дътрудничество, който ще бъде представен на ЕК
Над 207 млн. евро ще бъдат инвестирани за развитие на пограничните региони на България и Румъния в периода
2021-2027 г. от Програмата за сътрудничество Interreg VI-A между двете страни. Опазването на околната среда и
борбата с климатичните промени, подобряване на свързаността в региона чрез р... 

Този бюджет е на фона на три тежки кризи - пандемия, инфлация, енергийна криза. С 280 млн. лв. са увеличени
социалните разходи, но инфлацията се усеща в магазините. Това коментира Христина Христова, бивш социален
министър, пред БиТиВи. Не е усещане, а е инфлация - каза от своя страна и старши икономист Петър Ганев. Това
е сериозно поскъпване, което не сме виждали от 2008 г., инфлацията се просмукв... 

"Около 600 000 деца ще бъдат подкрепени с месечни помощи до завършването им на средно образование. От 1
април т.г. се увеличава размерът на обезщетението за отглеждане на дете до двегодишна възраст от 650 лв. на
710 лв., което беше 380 лв." "Най-социалният бюджет за последните 12 години е бюджетът за 2022 година. Около
20 млрд. лв. са за социална политика, социалните разходи са увеличени с над 30%... 

Наша грижа винаги са били и ще бъдат слабите, уязвимите и бедните "Само за няколко месеца в управление БСП
доказа, че е социалният стълб в коалицията и върна ролята на социалната държава. Наша грижа винаги са били и
ще бъдат слабите, уязвимите и бедните. Подготвен е един от най-социалните бюджети в България. Разходите за
социална политика са в размер на 20 млрд., а част от социалните мерки включва... 

Георги Николов е представен от финансовото ведомство като човек с дългогодишен професионален опит на
ръководни длъжности в бизнес организации Вицепремиерът по еврофондовете и министър на финансите Асен
Василев назначи в началото на седмицата Георги Николов за изпълнителен директор на Агенцията по обществени
поръчки (АОП). Досегашният директор – Миглена Павлова, освобождава поста по лични причини, ... 

Лидерите на Атака - Волен Сидеров и РВО - Николай Малинов в седмичното обзорно политическо предаване
"Беновска пита" във facebook.com/iliana.benovska и в youtube.com/Беновска пита-Радио К2 и по Радио К2 на

Заглавие: Икономисти: Не е усещане, а инфлация, да се мисли за уязвимите групи

Дата: 07.02.2022 10:30
Медия: Пловдивски новини

Заглавие: Георги Гьоков: БСП отвоюва социален бюджет

Дата: 07.02.2022 10:08
Медия: Телевизия стара загора

Заглавие: Иван Ганчев в Шумен: БСП доказа, че е социалният стълб в управлението

Дата: 07.02.2022 09:40
Медия: БСТВ

Заглавие: Излъга ли държавата за новия шеф на Агенцията по обществените поръчки?

Дата: 07.02.2022 10:53
Медия: Класа

Заглавие: Волен Сидеров и Николай Малинов: Референдум за БГ в НАТО и ЕС - Партиите на промяната да се
подчинят на суверена

Дата: 05.02.2022 21:59
Медия: Радио К2

http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/199187/ikonomisti-ne-e-useshtane-a-inflatziya-da-se-misli-za-uyazvimite-grupi
https://tvstz.com/2022/02/07/georgi-gokov-bsp-otvoyuva-sotsialen-byudzhet/
https://bstv.bg/news/ivan-ganchev-v-shumen-bsp-dokaza-che-e-sotsialniiat-stlb-v-upravlenieto
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/441144-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D1%8A%D0%B3%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D1%88%D0%B5%D1%84-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%87%D0%BA%D0%B8
http://www.radiok2.bg/index.php%3Fk2%3D1.7632


93.9MHz на 5-ти февруари 2022 г., заявиха позиции по следните теми: Беновска изрази радостта си, че вижда
Сидеров и Малинов един до друг и смята, че отдавна е трябвало да застанат рамо до рамо ... 

Прокуратурата на Иван Гешев изненадващо демонстрира, че е жива! Държавното обвинение започна проверка по
сигнала с т. нар. златни паспорти, предаде репортер наNarod.bg. В последния работен ден от миналата седмица
депутатът от ДПС Хамид Хамид каза на брифинг в Народното събрание, че е подал към прокуратурата за проверка
сигнал за "чудовищна схема", според който над 120 души от Русия и Китай са полу... 

снимки Булфото, Народно събрание Прокуратурата започна проверка по сигнала на ДПСсвързан с т. нар. златни
паспорти. Депутатът от партията Хамид Хамид определи случая като "чудовищна схема", според който над 120
души от Русия и Китай са получили неправомерно гражданство, право на пребиваване или инвестиционни
сертификати в България, предаде "Дневник". Хамид обвърза Кирил Петков в схемата и посочи,... 

Прокуратурата започва проверка за "златните паспорти". Тя е образувана по сигнал на депутата от ДПС Хамид
Хамид. В сигнала се твърди, че процедурите, свързани с издаването, са прилагани спрямо граждани на Русия и
Китай с цел придобиване на българско гражданство. Възложено е извършването на цялостни проверки от ДАНС,
Министерство на правосъдието, дирекция "Миграция" и Българска агенция за инвестиц... 

Държавното обвинение възлага на ДАНС, МП, МВР, агенцията за инвестиции да направят ревизия на собствената
си дейност Върховната административна прокуратура проверява сигнал на народен представител от ДПС, отнасящ
се до т. нар. "златни паспорти", предава БНТ. По този начин държавното обвинение откликва светкавично на
кампанията, която Движението предприе през последната седмица по темата. В сигнала... 

Страната имаше особено строга политика за влизане и излизане заради Covid-19 Австралия ще допусне
международни пътници отново да влязат на нейна територия, с което слага край на две години, в които имаше
един от най-строгите гранични контроли в света заради разпространението на Covid-19, пише Bloomberg.
Туристите и притежателите на визи, които са ваксинирани поне с две дози, ще бъдат допускани в ... 

Заглавие: Имаме прокуратура?! Гешев започна проверка на "златните паспорти", ДПС ги върза с Кирил Петков

Дата: 07.02.2022 12:35
Медия: Народ

Заглавие: Прокуратурата започна проверка по сингнала на ДПС срещу Кирил Петков за "чудовищна схема"

Дата: 07.02.2022 12:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Прокуратурата започва проверка за "златните паспорти"

Дата: 07.02.2022 12:21
Медия: Телевизия Европа

Заглавие: Без изненади! Прокуратурата светкавично откликна на ДПС за златните паспорти

Дата: 07.02.2022 12:07
Медия: Рикошет – Новините днес

Заглавие: Австралия отваря границите си за чуждестранни посетители след 2 години пауза

Дата: 07.02.2022 11:10
Медия: Инвестор.БГ

https://narod.bg/2022/02/07/%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0-%D0%B3%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2/
https://bgvest.eu/724083/
https://www.tvevropa.com/2022/02/prokuraturata-zapochva-proverka-za-zlatnite-pasporti/
https://www.rikoshet.org/%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B2%D0%B8/
https://www.investor.bg/na-pyt/349/a/avstraliia-otvaria-granicite-si-za-chujdestranni-posetiteli-sled-2-godini-pauza-345329/


Триста хиляди души, които не са си поставили трета доза, от днес се смятат за неваксинирани в Гърция, съобщава
електронното издание "Прото тема", цитирано от БТА. От днес тези, които не са си поставили трета доза, ще могат
да ходят на работа, след като задължително си направят бърз тест. Същото условие важи и за всички закрити
помещения като ресторанти, заведения, театри, кино салони, фризьорски с... 

Незадоволителна работа на Посолството и Консулската Служба и неадекватните действия при решаване на кризи
и проблеми са сред причините за исканата промяна С апел отправен до Президент, Премиер и Министър на
външните работи стартира Петиция за незабавно отзоваване Марин Райков от поста му посланик на Република
България във Великобритания До Президента на Р. България – Румен Радев До Министър-предсе... 

Ресторант в Боровец е бил хванат от полицията да краде ток. Това съобщиха от самата полиция. Случката се е
разиграла в хода на спецоперация по противодействие на престъпността в курорта. Около 9:30 часа на 5
февруари, от униформени е извършена съвместна проверка на ресторант. Полицаите установили, че са срязани
пломбите и холограмните стикери на електромера в обекта. При последвалото замерване от ... 

Заглавие: 300 000 гърци без бустерна доза се смятат за неваксинирани от днес

Дата: 07.02.2022 11:51
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Петиция за незабавно отзоваване на Марин Райков от поста му посланик на Република България във
Великобритания

Дата: 07.02.2022 12:42
Медия: Budilnik

Заглавие: Хванаха ресторант в Боровец да краде ток

Дата: 07.02.2022 13:04
Медия: Flashnews.bg

https://www.abcnews.bg/bg/news/16442274663720/300-000-gartsi-bez-busterna-doza-se-smyatat-za-nevaksinirani-ot-dnes
https://www.budilnik.com/petitsiya-za-nezabavno-otzovavane-marin-rajkov-ot-posta-mu-poslanik-na-republika-balgariya-vav-velikobritaniya/
https://www.flashnews.bg/hvanaha-restorant-v-borovets-da-krade-tok/
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